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Trademark Registration Application Form 商標申請表格
1) Applicant of Registration 申請者名稱: 
	


2) Registration Address 註冊地址: 
	


3) Applicant Contact Details 聯繫人資訊: 
	(Contact Person 聯繫人)                               

	(Phone No. 電話) 
	(E-mail 電郵)

	Mailing Address 郵寄地址:  


4) Accolade Contact Details 我方聯絡人資訊:
	(Name 聯繫人) Maggie
	(Phone No. 電話): +852 2770 1088

	(E-mail 電郵) info@hkipx.com
	(Website 網站)：www.hkipx.com

	5) Registration Jurisdiction 申請司法區: 
	6) Class 類別:

	 
	

	7) Trademark tanslation or Transliteration of Non-Roman letters and/ or non-Chinese characters
  非羅馬字母及非中文字的音譯/或翻譯

	

	
8) List of Goods/Services 産品或服務清單:
	
9) Trademark Image & Color 商標圖像及颜色:

	











	




Declaration:
I hereby give consent to XG IP LIMITED to apply for registration of the above trademark, and declare that all the information given in this application is true and accurate. I understand that the Registration Fee shall be payable before submission of the official application. I understand that if there is any opposition or objection (from official and/or third party), the original Registration Fee shall not be refunded. In case the trademark need to be modified and re-submitted, the new Registration Fee shall be payable before submission of the official application for such modified trademark.  
I understand the specifications of goods/services may be slightly modified when requested by the designated trademark office.
Registration Fee includes official fee, the service fee of XG IP LIMITED, and regular incidentals. But it does not include the charges and fees for handling complicated office actions (if applicable), including but not limited to official or third parties’ oppositions. Such charges and fees, both official and XG IP LIMITED, shall be payable before the submission of any response or answer to such office action or oppositions. 
聲明:
我特此同意經由鑫港註冊上述商標，並聲明在本申請表格所提供的資料是真實和無誤的。本人明白在正式遞交我的新申請之前必須先將商標註冊費繳付予鑫港公司。我同時明白，若申請過程中有任何異議或反對（無論來自官方和/或第三方），而導致是項商標註冊不獲受理或註冊失敗，已支付之商標註冊費將不予退還。另外，若該商標需經修改後而再次重新繼續提交新申請，則申請人必須在提交該件新申請之前重新繳付有關之官費及本公司之服務費。
我明白該申請書中的產品/服務清單有可能因官方提出修改要求而出現輕微的變動。
註冊費用包括官費，我們的服務費及雜費，但並不包括其他服務，例如官方或第三方反對而產生的服務費。若需處理官方之審查意見(如適用)，包括但不限於官方或他人提出的異議或反對等，費用必須另外產生且申請人必須於正式提出抗辯或反陳述等答覆程序之前支付。
	Signature of Applicant 申請人簽署: 






	Date 日期: 
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Xingang Intellectual Property Technology (Shenzhen) Co., LTD
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